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Dopravní komise

STAROKLÁNOVICKÁ 260,19016 PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ

 

vAš DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/16985/2023/DK/Lad

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Jiří Hardt

TEL.: 281012944

E-MAIL: jiri.hardt©praha21 .cz

DATUM: 27.09.2023

Zápis č. 7 zjednání Dopravní komise RMČ Praha 21

Datum konání: 28.06.2023

Čas konání: 17:00 hod - 18:45 hod

Místo konání: velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21

Přítomni lng. Martin Kňákal (MKn), Tomáš Kučera (TKu), Ing. Vít Pěkný Ph.D. (VPe),

Ing. Vladimír Vlachovský (WI), Mgr. Milan Balahura (MBa), Zdeněk

Růžička (ZRu), Ing.Jan Veselý (JVe)

Tajemník Jiří HardtUHa)

Host Milan Samec

Nepřítomen

(omluven)

Neomluven

 

Předseda komise MKn zahájil její jednání v17:00 hod konstatováním, že komise je

usnášeníschopná, přičemž je přítomno 6 členů. ZRu, po předchozí omluvě, dorazil na

zasedání komise v 17:30 hod.,jednání komise bylo ukončeno v18:45 hod.

Po přivítání členů komise předložil MKn k hlasování návrh programu jednání pro toto

zasedání DK. Předložen byl program v následující podobě:

O) Schválení programu

1) Rekapitulace zápisu z minuléhojednání a kontrola úkolů

2) Seznámení s nově zavedeným systémem SHAREPOINT (postřehy uživatelů)

3) Bezpečná cesta do škol

4) Informace zjednání o připravovaných projektech (rekonstrukce komunikací,

cyklotrasa „Du binská")
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5) Informace o městském cyklomobiliáři

6) Akční plán činnosti komise — seznam dalších aktuálních úkolů

7) Různé

Následně bylo přistoupeno k hlasování o programu jednání.

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0.

Předložený návrh programujednání byl schválen.

1) Rekapitulace zápisu z minulého jednání (jelikož se zápis nepodařilo dokončit a

předložit k připomínkování) a kontrola úkolů

Dopravní komise bere zápis ze 6. zasedání na vědomí (zápis z květnového zasedání DK).

2) Seznámení s nově zavedeným systémem SHAREPOINT (postřehy uživatelů)

Vznesen požadavek na prověření možnosti přístupu z externího uživatelského účtu. Dále

požadováno prověření nastavení přístupu tak, aby bylo odstraněno nepřihlášení

uživatele „z důvodu násobného špatného přihlášení", objevující se již při prvním

přihlášení se do systému. Bude třeba nastavit i přístupová práva pro všechny radní a

pana starostu, spolu s aktualizací databázových údajů týkajících se složení DK.

3) Bezpečná cesta do škol (dálejen BCDŠ)

Členové DK byli MKn informováni o spolupráci s komisívzdělávání a výchovy (KW), které

byly představeny závěry vzešlé z DK. Následně proběhla schůzka užší skupiny tvořené

zástupci obou komisí a ZŠ, kde byly zaregistrován požadavek na papírové dotazníky pro

1 a 2 třídy. Vostatních ročnících bude využito elektronických dotazníků s případným

využitím systému „Bakaláři" směrem k rodičům žáků. Akci je třeba připravit co nejdříve,

optimálně do září. Stanovisko KW k předloženému zákresu BCDŠ nebylo dosud

obdrženo, dojde kjeho opakovanému zaurgování, tak aby mohlo dojít k jeho zahrnutí do

do projektu DK.

4) Informace zjednání o připravovaných projektech (rekonstrukce komunikací,

cyklotrasa „Dubinská")

Ohledně projektů plánovaných rekonstrukcí komunikací Zbýšovská a Zlivská proběhlo

jednání sjejich projektantem, tento byl požádán o vyčíslení možného zdržení projektů a

vyčíslenívícenákladů v souvislosti s navrhovanými úpravami těchto projektů. Požadavek

byl projektantem akceptován, požadované dodá.

Cyklotrasa „Dubinská" — navržené vedenítrasy se již měnit nebude. Samotné požadavky

na úpravy projektu vzešlé z DK nebyly projektantem zapracovány, neboť z důvodu

technických problémů na straně odesílajícího mu nebyly doručeny. Bude prověřeno, zda
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\ Ověřil (den a podpis předsedy DK, nebojiného delegovaného čl

stávající dokumentace je již dokumentací konečnou, nebo bude zpracovávána ještě

dokumentace prováděcí.

5) Informace o městském cyklomobiliáři

Ve věci možného pořízení cyklomobiliáře z prostředků HImP bylo DK sděleno, ústy Ne,

že po opakovaných urgencích byla obdržena informace o ukončení 1. fáze projektu

vdubnu 2022 a druhá fáze tohoto projektu ještě nebyla spuštěna. Kontaktní osoba na

MHMP nedokáže odhadnout, kdy bude druhá fáze projektu spuštěna, v současné době

ještě není ani vysoutěžen dodavatel mobiliářejediná informace postavená najistoje, že

realizaci osazenítěchto prvků bude zajišťovat TSK hl.m. Prahy, a.s..

6)

7)

a)

b)

Akční plán činnosti komise - seznam dalších aktuálních úkolů

Nalezení principu pro obecný způsob řešení veřejných prostranství, jakéhosi

manuálu, který by byl východiskem pro projektanty při projekčních pracech týkajících

se komunikacív Újezdě nad Lesy

Řešení rozptylové plochy před bočním vstupem na 1. stupeň základní školy

Řešení problematiky nesprávně parkujících vozidel v okolí OC Albert, v blízkosti MŠ

Rohožník

Prověření existence, či neexistence případných legislativních omezení pro instalaci

„nagativního retardéru"

Různé

Zjistit, co vše je potřeba pro instalaci úsekových měření rychlosti v Újezdě, jaké jsou

možnosti a podmínky takové instalace, jaké argumenty jsou vhodné pro podporu

takovéhoto záměru, atd..

V návaznosti na projekt BCDŠ zkontrolovat bezbariérovostjednotlivých přístupových

tras k budovám MŠ a ZŠ z pohledu pěších, vyhodnotit a popsat problematická místa.

Zapsalzjiří Hardt

Martin Kňákal
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